

- Sektionen:** Tina och Björn tar över domaransvaret och ser över hur situationen ser ut just nu, vilka som kan tänka dig döma även denna säsong. Utbildningar kommer att ordnas. Tomas och Björn är ungdomsansvariga tillsammans. Eftersom P06/07 håller i fotbollsskolan den här säsongen, tilldelas de ingen särskild uppgift i sektionen. En kalender över året bör upprättas, Karin påbörjar arbetet med en sådan, så kan den fyllas på efterhand. En uppstartspärm bör också upprättas, men det skulle vara bra med ett separat möte för detta. Verksamhetsberättelsen för 2017 bifogas minnesanteckningarna.
- Ekonomi:** Bokslutsmaterial ska lämnas till HS senast den 30 januari, Malin ser till att det blir gjort. Kontrolluppgifter är inskickade till HS. En budget ska sammanställas och vi utgår från budget och utfall för 2017. Det läggs in en post på 10 000 kr för aktivitet/inköp till ungdomslaget. Diskussion om hur pengarna bäst ska användas tas vid ett senare tillfälle, ska vi satsa på ett rejält cupbidrag till äldsta laget, eller ska kanske lagen få söka bidrag till en viss cup så flera Rasbolag är med vid samma cup? Eller en gemensam aktivitet för samtliga lag? Ekonomin i sektionen är god med ca 220 000 kr i ingående balans.
- Senior:** Nya sponsorer den här säsongen är Pizzerian och Lunkans Bygg. Tränarna blir desamma men är lovade högre ersättning, ca 20-25 000 kr/person. Det är många spelare, några nya. B-laget "tas över" av A-laget, många spelare i A-laget kommer spela B-lagets matcher. Träningskläder ska inte köpas in, men man ska utnyttja frimaterialet från Intersport.
- Ungdom:** Träningsiderna för vintern har skickats ut. Gemensam träning planeras i Diös-hallen. P03/04 kommer försöka få till träningar tillsammans med A-laget, träningsiderna bör därför läggas samtidigt eller i anslutning till varandra. Ledarmötet/träningsstidsmötet planeras till den 28 februari kl.18.30 i Hall2000.
- Utbildning:** Alla lag uppmanas samla in uppgifter om de egna tränarnas utbildningsnivå och skicka det till Tina som då kan se över möjligheten att boka eventuella utbildningar i egen regi.
- Fotbollens dag:** F06/07 tar själva hand om fotbollens dag. De föreslår att flytta fotbollens dag till den 2 juni, dock har A-laget ingen hemmamatch då men försöker byta till sig det. (Efter mötet visade det sig att det inte gick att flytta matchen, därför flyttas fotbollens dag till den 19 maj).
- Material:** Det togs beslut om att köpa in en s.k. "quickplay" som läggs i containern för alla lag att nyttja, Tomas/Johan ser över alternativ. Sjukvårdsväskor köps in till Team 12/ Team 10-11/P09. Tomas skickar ut mail och undersöker behov av nya matchställ, kommer troligen behöva köpas in till de yngre lagen. Soptunnor ska köpas med bidrag från HS, 10 000 kr. Johan ser över alternativ.
- Kiosken:** Kioskens läge är problematiskt, dels eftersom det är långt från de mindre planerna, dels eftersom det inte är tillgängligt för rörelsehindrade. En idé var att flytta den till ett av omklädningsrummen eller till bollrummet. Alternativt se till att det finns en kärra och ett smidigt bord så kiosken kan "flyttas ner" till planerna. Eventuellt provar Karin att ta in toast till försäljning.